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                PROCES  VERBAL 

 

 Incheiat astazi 30.04.2014 in sedinta ordinara a Consiliului Local al comunei Topana, judetul Olt . 

Sedinta a fost convocata de catre Primarul comunei Topana, judetul Olt. 

Din partea aparatului de specialitate al primarului participa : d-l primar Gheorghe Barbu, doamna 

contabil Diaconun Floarea  si d- na Calugareanu Elena Daniela – secretarul comunei . 

     D-na secretar Calugareanu Elena-Daniela face prezenta consilierilor ,  

constatandu-se : 

- consilieri in functie – 9 ; 

- consilieri prezenti – 9 ; 

- consilieri absenti  – 0. 
D-na secretar Calugareanu Elena – Daniela supune la vot procesul verbal al sedintei consiliului local de 

luna trecuta , care este aprobat in unanimitate. 

   Domnul Radulescu Ion - presedinte de sedinta  da citire ordinii de zi : 

1. Proiect de hotarare referitoar la : aprobarea contului de executie  al bugetului  

local  si a contului de executie pentru institutiile publice finantate integral din venituri proprii  la data de 

31.03.2014 . 

              Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 

2. Propuneri , intrebari, interpelarii . 

          Se supune la vot ordinea de zi si se voteaza in unanimitate . 

Se trece la  primul punct pe ordinea de zi :  Proiect de hotarare referitoar la :  

aprobarea contului de executie  al bugetului local  si a contului de executie pentru institutiile publice finantate 

integral din venituri proprii  la data de 31.03.2014                         

           Nefiind discutii primul punct pe ordinea  de zi se supune la vot  si se voteaza in unanimitate  . 

 

Propuneri , intrebari, interpelarii 

 

Domnul consilier Calugareanu Marius ‘‘ Vreau sa reamintesc Consiliului Local ca bani primiti pentru 

plata salariilor profesorilor in acest an sunt insuficienti , acestia ajungand pentru aproximativ 6 luni . As dori sa 

va ganditi si sa incercam sa suplimentam bugetul la acest capitol pentru ca scoala sa poata functiona in bune 

conditii. Finantele Publice pana in acest moment nu a suplimentat bugetul  .  

Domnul consilier Popescu Gheorghe ‘‘ Propun sa va deplasati in vale la Obada sa   vedem cum facem 

santuri de deviere a apei pentru a proteja drumul .  

Domnul consilier Grigoroiu Gheorghe ‘‘ Ar trebui sa se urgenteze curatirea santuri pentru ca la moara 

apa a intrat pe culturile cetatenilor .’’ 

Epuizandu-se subiectele sedintei , presedintele de sedinta Radulescu Ion multumeste pentru participare 

si propune incheierea sedintei , drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal . 
 

Presedinte de sedinta: 

    Radulescu Ion                                           Contrasemneaza : 

                         Secretar : 

              E.D. Calugareanu    

 

 

 

 



 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

  

   

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


